



Public Auctions

المزادات العلنية

Dear Valued Customer,

عملاؤنا الكرام،

In line with the preventive measures laid down by the health authorities, we would like to inform you that **Public Auction** activities will not be allowed for two weeks effective immediately , and the duration of this period may be extended if needed.

تماشياً مع الإجراءات الوقائية التي أطلقتها الجهات الصحية في الدولة، نحيطكم علماً بأنه سيتم، وعلى الفور، **تعليق فعاليات المزاد العلني** لمدة أسبوعين، قابلة للتمديد لمدة إضافية إذا لزم الأمر.

It is recommended to implement Social Distancing by encouraging staff members and customers to conduct virtual meetings via video or audio conferencing tools, and avoid meeting in groups or visiting public areas and restaurants until further notice.

وعليه، نوصى بالتزام "التباعد الاجتماعي" من خلال تشجيع الموظفين والعملاء على إجراء اجتماعات افتراضية عبر مكالمات الفيديو أو برامج المحادثات الصوتية، ونؤكد على ضرورة تجنب الاجتماعات الشخصية أو الذهاب إلى الأماكن العامة أو المطاعم حتى إشعار آخر.

All DAZ customers and visitors are requested to visit the administration building only upon request from the administration or for critical issues, and proceed with their inquiries and follow-ups with the below-mentioned e-mails.

كما يرجى من عملاء وزوار منطقة دبي للسيارات تجنب الحضور إلى مبنى الإدارة، باستثناء الحالات التي يتم فيها توجيه طلب مسبق للزيارة، أو لمعالجة المشكلات الطارئة؛ حيث يمكن تقديم الاستفسارات ومتابعتها من خلال استخدام عناوين البريد الإلكتروني المذكوره أدناه.

It is recommended to wear a face mask and maintain a 2-metre distance during visits and onsite meetings.

نصح بارتداء كمامات لتغطية الأنف والفم، والحفاظ على مسافة 2 متر بين الأشخاص أثناء الزيارات والاجتماعات في الموقع.



These efforts will help us limit the spread of Coronavirus (COVID-19), and contribute to the government's efforts to safeguard the wellbeing of our community.

ستساعدنا هذه الإجراءات في الحد من انتشار فيروس كورونا (COVID-19)، وتعزيز الجهود الحكومية لضمان صحة وسلامة المجتمع.

We thank you for your continued support and cooperation.

نشكر لكم دعمكم الدائم والمستمر،

For any clarifications, inquiries or information, please contact:

للمزيد من التفاصيل والاستفسارات، يرجى التواصل معنا على الأرقام التالية:

DAZ Admin:	Admin.Daz@Jafza.ae 04 8010663 - 04 8010664 – 04 8010665 – 04 8010484	القسم الإداري:
DAZ Commercial:	Commercial.Daz@Jafza.ae 04 8010655 – 04 8010662 – 04 8010483	القسم التجاري:
DAZ Customer Relation:	Customer.Service-DAZ@Jafza.ae 04 8010650 – 04 8010654 – 04 8010640	خدمة العملاء:

Dubai Auto Zone

منطقة دبي للسيارات